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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: La Plana 

 Data: dilluns 22 de juliol del 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Esplanada de la petanca (Centre Cívic La Plana) 

 Regidor/a de barri: Isabel Marcos 

 Assistens a la reunió: 51 persones 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Isabel Marcos: regidoria de barri de La Plana, regidoria de Gent Gran, 

regidoria de Feminisme, Igualtat i LGTBI, regidoria de Cooperació 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental, Transició Energètica i 

Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis Municipals, Espai Públic i 

Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres d’Infraestructures 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Maria Antònia Borbón: vicealcaldessa, regidoria d’Habitatge, regidoria 

d’Hisenda i Gestió Tributària 

o Marc Giribet: alcalde 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Seguiment de les accions al barri 

C. Punts d’actualitat municipal 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

La regidora de barri, Isabel Marcos, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Seguiment de les accions al barri 

La regidora de barri, Isabel Marcos, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, com les reunions amb els veïns del carrer Penedès nº14 
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per les inundacions al pàrquing, la gestió dels sorolls de les terrasses del bar 

i l’aixecament d’actes, la reposició del gronxador del parc, etcètera. També 

explica aquelles tasques encara pendents de realitzar, com la poda dels 

arbres del carrer Penedès. 

 

C. Punts d’actualitat municipal 

L’alcalde, Marc Giribet, exposa els temes d’aquest punt i tracta diversos 

projectes que futurament s’executaran a Sant Andreu de la Barca, com la 

construcció del nou CAP, la reforma de diversos parcs infantils o la nova 

escola bressol.  

També exposa els resultats de diferents estudis i accions com el nombre 

d’incidències rebudes a través de l’Hola Sant Andreu, els resultats de 

l’enquesta ciutadana de la Diputació de Barcelona o les actuacions policials 

exposades a la Junta Local de Seguretat. 

D. Torn obert de paraula 

V1: demana la reubicació del contenidor de cartró del carrer Anoia, ja que es 

troba actualment just sobre el clavagueram i obstrueix la circulació d’aigua en 

cas de pluges. 

E.G2.: es recull aquesta observació per demanar la reubicació. 

V: compara l’àmplia oferta d’aparcament públic de Martorell amb el de Sant 

Andreu. Reclama espais pels joves per socialitzar. Demana actuacions per 

ampliar l’oferta de vivenda a la ciutat i més oferta d’activitats al Casal de la Gent 

Gran, ja que les places pels tallers s’omplen de seguida. 

E.G.: explica que a la ciutat tenim un dèficit d’unes 7000 places d’aparcament 

públic als carrers, atenent al cens actual de vehicles. Tanmateix, el barri de la 

Plana és un dels menys afectats per la problemàtica de l’estacionament, tenint 

en compte les dues esplanades. En quant els joves, s’explica que actualment 

l’Ajuntament té el repte de donar resposta a una necessitat, l’oci (sobretot 

nocturn), que abans es donava a través dels negocis privats. Des de 

l’Ajuntament, i des de l’equip de Joventut en concret, ja s’ha treballat per dotar 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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de contingut el calendari anual de l’Espai Jove, s’ha realitzat la Festa Jove, s’han 

programat sortides d’aventura i acampades gratuïtes, etcètera. De cara al futur, 

l’aposta de l’Ajuntament és dur a terme el projecte de l’Ateneu Jove, actualment 

ja en fase de treball amb l’Àrea Metropolitana, de manera que es pugui tenir llest 

el projecte de cara al final de mandat. En quant al casal, s’explica que s’han 

destinat més recursos per ampliar l’oferta de cara el proper curs, però que el 

darrer any s’ha treballat per què cap usuari es quedés sense plaça en un taller. 

V: pregunta per què el queviures de la plaça de la Lluna obre 24h, ja que això 

comporta els sorolls constants de vehicles que s’apropen per comprar. 

E.G.: explica que compleix els requisits de la llicència, però que en cap cas pot 

vendre quan baixa la persiana. Si es detecta aquest costum, cal avisar a policia 

local i aquests programaran les accions pertinents. 

V: pregunta què passarà amb els aparcaments del carrer Penedès quan s’instal·li 

en nou CAP al barri. Comenta també que s’han vist rates en aquest mateix carrer. 

L’estiu passat es notava més la presència de la policia de barri a la zona, i 

demana que els camions de les obres de la passarel·la circulin a la velocitat 

adequada. 

E.G.: explica que no hi ha intenció d’intensificar trànsit a la zona amb la 

construcció del CAP, a més que les esplanades continuaran habilitant-se com a 

zona d’aparcament. Es prèn nota de la demanda sobre les rates, i s’explica que 

actualment l’agent que realitzava el servei de policia de barri es troba de permís, 

però que ben aviat tornarà a circular pel barri. Es passarà nota a l’empresa 

constructura pel tema de la circulació. 

V: ha sentit que la fira d’atraccions d’aquesta Festa Major es realitzarà a 

l’Avinguda Constitució. Proposa moure les atraccions a la Clota. Pregunta també 

sobre els pais dels transformadors d’Endesa del carrer Urgell, ja que estaven 

pendents de tancar-los. 

E.G.: les atraccions es mouen enguany pel sobrevingut de les obres de la 

passarel·la a l’esplanada inferior, però és una mesura puntual. Es redireccionarà 

el trànsit durant aquests dies i es controlarà el volum de la megafonia de les 

atraccions, però la Clota no es contempla com a espai ja que queda molt 

allunyada del nucli urbà i es molt dificultós i perillós per les famílies amb infants 
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el fet de desplaçar-se fins allà. En quant als transformadors, des de la regidoria 

de barri es té present i és una de les tasques pendents. 

V: al carrer Santiago Russinyol hi ha pins molt alts amb risc de caiguda. Cal 

desbrossar tota la zona del vial de Can Salvi. 

E.G.: no es tracta d’un tema del barri, però es recull la demanda i es tractarà amb 

els veïns. 

V: es queixa que no hi ha remodelació prevista per cap parc del barri. Pregunta 

si l’associació de veïns es reubicarà amb la nova escola bressol. Pregunta també 

si es té coneixement de les raons per les quals es donen tantes incidències amb 

les tuberies al barri, tant en zones privades com públiques. Reclama que fa 10 

mesos va haber plagues de panerol·les i rates als pàrquins del barri. 

E.G.: l’anterior equip de govern va remodelar el parc Rosalía de Castro, el més 

gran del barri, i es tenen previstes accions de manteniment a la resta. En quant 

a l’associació de veïns, es farà una reubicació temporal fins la construcció de 

l’escola bressol, ja que existiran els espais per les entitats a la planta inferior. 

L’equip de govern no tenia constància de les incidències a les tuberies de la 

zona, però es demanarà informació a Aqualia i es tractarà. En quant a les 

plagues, és normal que fa 10 mesos hi haguessin ja que són plagues estacionals, 

especialment les panerol·les. 

V: pregunta quantes de els 35 incidències comentades per la regidora es troben 

actualment finalitzades. Demana que es reposin 15 arbres que manquen al carrer 

Penedès i el carrer Berguedà. Finalment, opina que la instal·lació del CAP 

intensificarà el problema d’estacionament que es dona a l’hora d’entrada i sortida 

de l’escola Vall Palau. 

E.G.: exposa que en cap la cas la possible futura problemàtica de 

l’estacionament, per les quals es poden estudiar mesures, ha de ser o no 

condicionant per instal·lar un equipament que suposa una millora pel barri i la 

ciutat, tenint a més en compte el volum d’aparcament que suposen les 

esplanades, que continuen trobant-se molt properes al nou edifici. Es recorda 

que la regidora ja ha exposat l’estat de les diferents tasques recollides a la 

regidoria de barri, i es puntualitza que aquelles que es troben pendents són 

degudes a l’alt volum de tasques encomenades a la brigada municipal, que 
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compta només a un mà d’obra. És intenció de l’equip poder contractar un servei 

d’actuació a l’espai públic per descongestionar aquesta situació. 

V: es mostra molt descontenta amb el nou model de passarel·la que s’està 

instal·lant, i el troba incongruent amb la proposta de l’actual equip de govern de 

soterrar les vies del tren, model amb el què ara es troba d’acord. També creu 

que l’edifici del CAP, de dues plantes, deixarà sense llum natural els espais 

col·lindants, i pensa que en aquell espai seria més adient fer un parc que 

connectés amb l’escola bressol i l’escola de primària. 

E.G.: s’explica que la remodelació de la passarel·la es va realitzar per minimitzar 

els sobrecostos de la construcció en data d’entrada del nou equip de govern. 

S’explica també que la passarel·la complirà una funció que no es troba en 

dissonància amb el projecte del soterrament, que pel volum pressupostari que 

suposa serà un projecte no només de ciutat, sinó de govern autonòmic, i per tant 

serà a futur. S’explica que els dos pisos del CAP no sobrepassaran l’actual 

alçada de l’escola, tenint en compte el desnivell del terreny. 

V: es queixa de la velocitat de pas dels vehicles al carrer Penedès, especialment 

per la tarda circulen a tota velocitat. 

E.G.: es parlarà amb policia local per programar algunes actuacions amb radar 

mòbil. 

V: demana repintar el pas de vianants del carrer Garraf amb Avinguda 

Constitució. 

E.G.: es recull la demanda. 

V.: demana més llum a l’esplanada del mercat. Opina que al CAP hi falten 

professional, no espai. Es queixa del preu de les quotes de l’escola de música. 

E.G.: sobre la llum, és un tema detectat i es té prevista la instal·lació de quatre 

focus a la zona. Sobre el CAP, s’explica que un dels motius pels quals algunes 

consultes es troben buides és perquè, per motius d’espai, s’han hagut de 

traslladar alguns dels serveis d’atenció a equipaments municipals com el Casal 

de la Gent Gran o l’Espai Jove, com els serveis de psicologia, nutrició o 

fisioteràpia. S’explica també que amb aquest nou espai es treballarà per 

recuperar serveis perduts com el servei de salut a la dona, que actualment es 

realitza a Martorell. Per últim, en quant a l’escola de música s’explica que l’elevat 

cost es deu principalment al servei gairebé en exclusiva de les sessions, i que 
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un dels objectius de la recaptació de la zona blava és poder reduir el cost 

d’aquest servei. 

V.: pregunta si la carpa de la Barca del Tapeo està correctament instal·lada. 

E.G.: es farà la consulta. 

V.: demana instal·lar un mirall a l’stop del carrer Garraf. 

E.G.: es demanarà a policia local que valorin opcions per millorar la visibilitat de 

l’stop. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 


